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Protokół LXIV SESJI Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju 

w dniu 27.11.2023 r. 

~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~ 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Szczawnie-Zdroju 

Godzina rozpoczęcia obrad - 10:00, zakończenia – 12.48 

Uwaga: 

Zgodnie ze znowelizowaną w maju 2018 roku ustawą o samorządzie 
gminnym, sesje rad gmin począwszy od kadencji 2018 - 2023 są 
transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i 
dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej. 
(Art. 20 ust. 1b).  

Radni nieobecni usprawiedliwieni: 

 Wiceprzewodniczący A. Jennings. 

Radny nieobecny w trakcie:  

 Radny T. Krupa- nieobecny od godz. 10.00 do godz. 11.02, obecny od 
godz. 11.03 do godz. 12.48 do końca trwania sesji. 

Całość dyskusji oraz poruszane problemy nagrane zostały w wersji 
z obrazem i dźwiękiem - pod adresem:  

https://szczawnozdroj.posiedzenia.pl/zakładka Archiwum/ zakładka 2023/ 
LXIV sesja Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju z dnia 27.11.2023 r. 

 

Ad. 1  

Otwarcie LXIV sesji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Motyka poinformował, że otwiera LXIV 
sesję Rady Miejskiej w Szczawnie- Zdroju.  

Przewodniczący przywitał radnych i zaproszonych gości:  

- Pana Marka Fedoruka- Burmistrza Szczawna-Zdroju,  

- Pana Marka Ćmikiewicza- Zastępcę Burmistrza Szczawna-Zdroju,  

- Mecenasa Pana Marka Żegnałka,  

- Panią Bogumiłę Wojtczuk Skarbnika Miasta,  

- Pana Sławomira Grochalę Sekretarza Miasta,  
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- Panią Annę Tumas Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Szczawnie-
Zdroju, 

- Pana Tomasza Durajczyka Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji w Szczawnie-Zdroju,  

- Kierowników i Pracowników Urzędu Miejskiego, a także Mieszkańców 
Szczawna-Zdroju.  

Przewodniczący poinformował, że zawiadomienie o sesji wraz  z porządkiem 
obrad zostało dostarczone radnym w terminie zgodnym z § 20 ust. 3 Statutu 
Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój.  

Na podstawie listy obecności ustalono, że na stan 15 radnych - 13 radnych  

było obecnych.  

W związku z powyższym oznacza to niezbędne quorum do podejmowania  

prawomocnych uchwał.  

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście  do 
następnego punktu obrad sesji.  

 

Ad. 2  

Przyjęcie porządku obrad.  

Przewodniczący A. Motyka zapytał: czy ktoś z Państwa radnych chce zgłosić  

wniosek o uzupełnienie bądź zmianę porządku obrad?  

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji.  

Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 

Ad. 3 

Przygotowania do Jarmarku Bożonarodzeniowego, Wigilii oraz 

Sylwestra - informacja Burmistrza. 

Informacja ta została załączona do eRADY i stanowi załącznik nr 3 do 

niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej jeszcze raz przywitał Pana Tomasza 

Durajczyka Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Szczawnie-

Zdroju. 
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Pan Dyrektor zabrał głos, przedstawił powyższą informację. 

 

Głos zabrał także radny J. Kozłowicz. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście  

do następnego punktu obrad sesji.  

 
 

Ad. 4 

Informacja Burmistrza o zgłoszonych żądaniach, o których mowa 

w art. 36 i wydanych decyzjach, o których mowa w art. 37 ustawy 

z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu 

przestrzennym. 

Informacja ta została załączona do eRADY i stanowi załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu. 

 

Burmistrz Szczawna-Zdroju zabrał głos. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji.  

 

Ad. 5 

Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 23 października 

2023 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zapytał czy radni mają uwagi do 

ww. protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji.  
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Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad przyjęciem protokołu  

z sesji Rady Miejskiej z dnia 23 października 2023 r.  

 

Protokół z sesji Rady Miejskiej z dnia 23 października 2023 r. został przyjęty  

jednogłośnie, w głosowaniu: za- 13, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 

0, obecnych podczas głosowania: 13 radnych, w głosowaniu udziału  nie 

brali: Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings, radny T. Krupa. 

 

Następnie Przewodniczący zaproponował przejście do następnego punktu  

obrad sesji. 

 

Ad.6 

Sprawozdania z pracy Stałych Komisji Rady. 

Protokoły z posiedzeń Komisji: 

- Uzdrowiskowej z dnia 21.11.2023 r., 

- Spraw Obywatelskich z dnia 21.11.2023 r., 

- Rewizyjnej z dnia 21.11.2023 r., 

- Oświaty, Kultury i Sportu z dnia 22.11.2023 r., 

- Budżetowej i Gospodarki Mieniem z dnia 22.11.2023 r., 

- Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 23.11.2023 r., 

zostały załączone do eRADY. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji.  

 

Ad. 7 

Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie 

między sesjami. 
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Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie między 

sesjami zostało załączone do eRADY i stanowi załącznik nr 5 do 

niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji.  

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój został dołączony do eRADY.  

 

Skarbnik Miasta przedstawiła ww. projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój. 

 

Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Szczawno-

Zdrój, została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 13, przeciw- 0,  

wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 13 radnych, 

w głosowaniu udziału nie brali: Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

A. Jennings, radny T. Krupa. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu, uchwała 
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w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój 

stanowi załącznik nr 6a do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad sesji. 

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023.  

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023 został 

załączony do eRADY.  

 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt ww. uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji.  

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023 r.  

 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023 została podjęta  

jednogłośnie:  za- 13,  przeciw- 0,  wstrzymało się od głosu- 0, obecnych  

podczas głosowania- 13 radnych, w głosowaniu udziału nie brali:  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings, radny T. Krupa.  

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na  rok  2023  stanowi  

załącznik nr 7 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie zmian 

w budżecie gminy na rok 2023 stanowi załącznik nr 7a do niniejszego  

protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad. 
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Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy 

Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego w zakresie realizacji zadań publicznych na rok 

2024. 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Uzdrowiskowej 

Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój z organizacjami pozarządowymi oraz 

innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

w zakresie realizacji zadań publicznych na rok 2024 został załączony 

do eRADY.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej przywitał Panią Kierownik Centrum Usług 

Wspólnych Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój. 

 

Pani Kierownik zabrała głos. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji.  

 

W dyskusji głos zabrała radna M. Zbirek. 

 

Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały  w sprawie 

uchwalenia Programu współpracy Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej 

Szczawno-Zdrój z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

w zakresie realizacji zadań publicznych na rok 2024. 

 

Uchwała w sprawie uchwalenia Programu współpracy Uzdrowiskowej Gminy 

Miejskiej Szczawno-Zdrój z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w zakresie 

realizacji zadań publicznych na rok 2024 została podjęta jednogłośnie:  za- 
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13,  przeciw- 0,  wstrzymało się od głosu- 0, obecnych  podczas głosowania- 

13 radnych, w głosowaniu udziału nie brali:  Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej A. Jennings, radny T. Krupa. 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Uzdrowiskowej 

Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój z organizacjami pozarządowymi oraz 

innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

w zakresie realizacji zadań publicznych na rok 2024  stanowi załącznik 

nr 8 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie uchwalenia Programu 

współpracy Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego w zakresie realizacji zadań publicznych na 

rok 2024 stanowi załącznik nr 8a do niniejszego  protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad. 

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia 

i nadania Statutu samorządowej instytucji kultury- Miejskiej 

Bibliotece „Zdrojotece” w Szczawnie-Zdroju. 

 

Ww. projekt uchwały został załączony do eRADY.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji.  

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały  

zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia i nadania Statutu 

samorządowej instytucji kultury- Miejskiej Bibliotece „Zdrojotece” 

w Szczawnie-Zdroju. 
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Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia i nadania Statutu 

samorządowej instytucji kultury- Miejskiej Bibliotece „Zdrojotece” 

w Szczawnie-Zdroju została podjęta jednogłośnie:  za- 13,  przeciw- 0,  

wstrzymało się od głosu- 0, obecnych  podczas głosowania- 13 radnych, 

w głosowaniu udziału nie  brali:  Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

A. Jennings, radny T. Krupa.  

 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia i nadania 

Statutu samorządowej instytucji kultury- Miejskiej Bibliotece „Zdrojotece” 

w Szczawnie-Zdroju stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu, 

uchwała w sprawie utworzenia i nadania Statutu samorządowej instytucji 

kultury- Miejskiej Bibliotece „Zdrojotece” w Szczawnie-Zdroju stanowi 

załącznik nr 9a do niniejszego  protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad. 

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od odpłat i trybu ich pobierania. 
 

Ww. projekt uchwały został załączony do eRADY. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej przywitał jeszcze raz Panią Annę Tumas 

Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Szczawnie-Zdroju. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji.  
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Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały  

zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od odpłat i trybu ich pobierania. 

 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne 

usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od odpłat i trybu ich pobierania 

została podjęta jednogłośnie:  za- 13,  przeciw- 0,  wstrzymało się od głosu- 

0, obecnych  podczas głosowania- 13 radnych, w głosowaniu udziału nie  

brali:  Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings, radny T. Krupa.  

 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne 

usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od odpłat i trybu ich pobierania 

stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu, uchwała zmieniająca 

uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, 

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób 

z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego 

lub całkowitego zwolnienia od odpłat i trybu ich pobierania stanowi 

załącznik nr 10a do niniejszego  protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad. 
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Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób 

bezdomnych oraz w schronisku dla osób bezdomnych z usługami 

opiekuńczymi. 

Ww. projekt uchwały został załączony do eRADY. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji.  

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 

za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych oraz w schronisku dla 

osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi. 

 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych oraz 

w schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi została 

podjęta jednogłośnie:  za- 13,  przeciw- 0,  wstrzymało się od głosu- 0, 

obecnych  podczas głosowania- 13 radnych, w głosowaniu udziału nie  brali:  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings, radny T. Krupa.  

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych oraz w schronisku 

dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi stanowi załącznik nr 11 

do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych oraz 

w schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi stanowi 

załącznik nr 11a do niniejszego  protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad. 

 



12 
 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej 

Szczawno-Zdrój dla strefy ”A” ochrony uzdrowiskowej, w granicach 

działki o nr ewid. 471 obr. Szczawno-Zdrój 1 przy ul. Klonowej 4 

w Szczawnie-Zdroju. 

 

Ww. projekt uchwały został załączony do eRADY. 

 

Burmistrz Szczawna-Zdroju przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji.  

 

W dyskusji udział wzięli: radny M. Broda, Burmistrz Szczawna-Zdroju. 

 

Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały  w sprawie zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój dla strefy ”A” 

ochrony uzdrowiskowej, w granicach działki o nr ewid. 471 obr. 

Szczawno-Zdrój 1 przy ul. Klonowej 4 w Szczawnie-Zdroju. 

 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej 

Szczawno-Zdrój dla strefy ”A” ochrony uzdrowiskowej, w granicach działki 

o nr ewid. 471 obr. Szczawno-Zdrój 1 przy ul. Klonowej 4 w Szczawnie-

Zdroju została podjęta większością głosów:  za- 10,  przeciw- 0,  wstrzymało 

się od głosu- 3, obecnych  podczas głosowania- 13 radnych, w głosowaniu 

udziału nie  brali:  Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings, radny 

T. Krupa.  

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój dla strefy 
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”A” ochrony uzdrowiskowej, w granicach działki o nr ewid. 471 obr. 

Szczawno-Zdrój 1 przy ul. Klonowej 4 w Szczawnie-Zdroju stanowi 

załącznik nr 12 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Uzdrowiskowej 

Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój dla strefy ”A” ochrony uzdrowiskowej, 

w granicach działki o nr ewid. 471 obr. Szczawno-Zdrój 1 przy ul. Klonowej 

4 w Szczawnie-Zdroju stanowi załącznik nr 12a do niniejszego  protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad. 

 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji 

zabytków w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

 

Ww. projekt uchwały został załączony do eRADY. 

 

Radna D. Wołoszyn-Pusłowska złożyła wniosek, by przedstawić jeszcze raz 

ten projekt uchwały dla Mieszkańców Szczawna-Zdroju. 

 

W związku z powyższym Burmistrz Szczawna-Zdroju przedstawił informację 

w tym zakresie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji.  

 

W dyskusji udział wzięli: radna D. Wołoszyn-Pusłowska, Burmistrz 

Szczawna-Zdroju. 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały  w sprawie 

zasad udzielania dotacji celowej na prace konserwatorskie, 
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restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków w ramach 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków 

w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków została podjęta 

większością głosów:  za- 12,  przeciw- 0,  wstrzymało się od głosu- 1, 

obecnych  podczas głosowania- 13 radnych, w głosowaniu udziału nie  brali:  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings, radny T. Krupa.  

 

Projekt uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków w ramach 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków stanowi załącznik nr 13 do 

niniejszego protokołu, uchwała w sprawie zasad udzielania dotacji celowej 

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków 

w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków stanowi załącznik 

nr 13a do niniejszego  protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad. 

 

Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji 

zabytków w ramach Rządowego Programu odbudowy Zabytków. 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 
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wpisanych do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków w ramach 

Rządowego Programu odbudowy Zabytków został załączony do eRADY.  

 

Burmistrz Szczawna-Zdroju przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji.  

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków w ramach 

Rządowego Programu odbudowy Zabytków. 

 

Uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków lub gminnej ewidencji zabytków w ramach Rządowego Programu 

odbudowy Zabytków została podjęta  większością głosów:  za- 12,  przeciw- 

0,  wstrzymało się od głosu- 1, obecnych  podczas głosowania- 13 radnych, 

w głosowaniu udziału nie  brali:  Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

A. Jennings, radny T. Krupa.  

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków w ramach 

Rządowego Programu odbudowy Zabytków stanowi załącznik nr 14 

do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowej 

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków 

w ramach Rządowego Programu odbudowy Zabytków stanowi załącznik 

nr 14a do niniejszego  protokołu.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad. 

 

Ad. 17 

Podjęcie uchwały w sprawie zobowiązania Burmistrza Szczawna-

Zdroju do indywidualnego określenia szczegółowych warunków 

sprzedaży nieruchomości gruntowych oraz na rzecz ich 

użytkowników wieczystych. 

Projekt uchwały w sprawie zobowiązania Burmistrza Szczawna-Zdroju do 

indywidualnego określenia szczegółowych warunków sprzedaży 

nieruchomości gruntowych oraz na rzecz ich użytkowników wieczystych 

został załączony do eRADY.  

 

Burmistrz Szczawna-Zdroju przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji.  

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie zobowiązania Burmistrza Szczawna-Zdroju do 

indywidualnego określenia szczegółowych warunków sprzedaży 

nieruchomości gruntowych oraz na rzecz ich użytkowników 

wieczystych. 

 

Uchwała w sprawie zobowiązania Burmistrza Szczawna-Zdroju do 

indywidualnego określenia szczegółowych warunków sprzedaży 

nieruchomości gruntowych oraz na rzecz ich użytkowników wieczystych 

została podjęta większością głosów:  za- 12,  przeciw- 0,  wstrzymało się 

od głosu- 1, obecnych podczas głosowania- 13 radnych, w głosowaniu 

udziału nie  brali:  Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings, radny 

T. Krupa.  
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Projekt uchwały w sprawie zobowiązania Burmistrza Szczawna-Zdroju do 

indywidualnego określenia szczegółowych warunków sprzedaży 

nieruchomości gruntowych oraz na rzecz ich użytkowników wieczystych 

stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie 

zobowiązania Burmistrza Szczawna-Zdroju do indywidualnego określenia 

szczegółowych warunków sprzedaży nieruchomości gruntowych oraz na 

rzecz ich użytkowników wieczystych stanowi załącznik nr 15a do 

niniejszego  protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad. 

 

Ad. 18 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty uzdrowiskowej, 

ustalenia wysokości stawki opłaty, zarządzenia jej poboru w drodze 

inkasa oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso. 

 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty uzdrowiskowej, ustalenia 

wysokości stawki opłaty, zarządzenia jej poboru w drodze inkasa oraz 

określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso został załączony do 

eRADY.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji.  

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie wprowadzenia opłaty uzdrowiskowej, ustalenia 

wysokości stawki opłaty, zarządzenia jej poboru w drodze inkasa 

oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso. 

 

Uchwała w sprawie wprowadzenia opłaty uzdrowiskowej, ustalenia 

wysokości stawki opłaty, zarządzenia jej poboru w drodze inkasa oraz 

określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso została podjęta 
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większością głosów:  za- 10,  przeciw- 2,  wstrzymało się od głosu- 1, 

obecnych podczas głosowania- 13 radnych, w głosowaniu udziału nie  brali:  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings, radny T. Krupa.  

 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty uzdrowiskowej, ustalenia 

wysokości stawki opłaty, zarządzenia jej poboru w drodze inkasa oraz 

określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso stanowi załącznik nr 15 

do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie wprowadzenia opłaty 

uzdrowiskowej, ustalenia wysokości stawki opłaty, zarządzenia jej poboru 

w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso 

stanowi załącznik nr 15a do niniejszego  protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad. 

 

Ad. 19 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu korzystania 

z terenu rekreacyjnego wokół stawów na Wzgórzu Gedymina 

w Szczawnie-Zdroju. 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu korzystania z terenu 

rekreacyjnego wokół stawów na Wzgórzu Gedymina w Szczawnie-Zdroju 

został załączony do eRADY.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji.  

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie uchwalenia regulaminu korzystania z terenu 

rekreacyjnego wokół stawów na Wzgórzu Gedymina w Szczawnie-

Zdroju. 

 

Uchwała w sprawie uchwalenia regulaminu korzystania z terenu 

rekreacyjnego wokół stawów na Wzgórzu Gedymina w Szczawnie-Zdroju 
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została podjęta jednogłośnie:  za- 13,  przeciw- 0,  wstrzymało się od głosu- 

0, obecnych podczas głosowania- 13 radnych, w głosowaniu udziału nie  

brali:  Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings, radny T. Krupa.  

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu korzystania z terenu 

rekreacyjnego wokół stawów na Wzgórzu Gedymina w Szczawnie-Zdroju 

stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie 

uchwalenia regulaminu korzystania z terenu rekreacyjnego wokół stawów 

na Wzgórzu Gedymina w Szczawnie-Zdroju stanowi załącznik nr 16a do 

niniejszego  protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad. 

 

Ad. 20 

Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia nowego terminu 

rozpatrzenia skargi (złożonej przez Pana I.B.). 

Projekt uchwały został załączony do eRADY. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: radna D. Wołoszyn-Pusłowska, radny M. Broda, 

radna U. Wójcik- Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

wyznaczenia nowego terminu rozpatrzenia skargi (złożonej przez 

Pana I.B.). 

 

Uchwała w sprawie wyznaczenia nowego terminu rozpatrzenia skargi 

została podjęta większością głosów:  za- 11,  przeciw- 2,  wstrzymało się 

od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 13 radnych, w głosowaniu 
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udziału nie  brali:  Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings, radny 

T. Krupa.  

 

Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia nowego terminu rozpatrzenia skargi 

stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie 

wyznaczenia nowego terminu rozpatrzenia skargi stanowi załącznik nr 

17a do niniejszego  protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad. 

 

Ad. 21 

Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia nowego terminu 

rozpatrzenia skargi (złożonej przez Mieszkańców Szczawna-

Zdroju). 

Projekt uchwały został załączony do eRADY. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: radna D. Wołoszyn-Pusłowska, Przewodniczący 

Rady Miejskiej A. Motyka. 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

wyznaczenia nowego terminu rozpatrzenia skargi (złożonej przez 

Mieszkańców Szczawna-Zdroju). 

 

Uchwała w sprawie wyznaczenia nowego terminu rozpatrzenia skargi 

została podjęta większością głosów:  za- 10,  przeciw- 4,  wstrzymało się 

od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 14 radnych, w głosowaniu 

udziału nie  brał  Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings. 
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Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia nowego terminu rozpatrzenia skargi 

stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie 

wyznaczenia nowego terminu rozpatrzenia skargi stanowi załącznik nr 

18a do niniejszego  protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad. 

 

 

Ad.22 

Podjęcie uchwały w sprawie zawiadomienia Dyrektora Miejskiej 

Biblioteki w Szczawnie-Zdroju o nierozpatrzeniu w terminie 

wniosku o przyznanie dotacji celowej związanej z koniecznością 

zakupu dodatkowych regałów. 

Projekt uchwały został załączony do eRADY. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: radny T. Krupa, radny M. Broda, radna U. Wójcik,  

Burmistrz Szczawna-Zdroju, radny J. Kozłowicz, Skarbnik Miasta. 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

o nierozpatrzeniu w terminie wniosku o przyznanie dotacji celowej 

związanej z koniecznością zakupu dodatkowych regałów. 

 

Uchwała o nierozpatrzeniu w terminie wniosku o przyznanie dotacji celowej 

związanej z koniecznością zakupu dodatkowych regałów została podjęta 

większością głosów:  za- 12,  przeciw- 1,  wstrzymało się od głosu- 1, 

obecnych podczas głosowania- 14 radnych, w głosowaniu udziału nie  brał  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings. 
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Projekt uchwały o nierozpatrzeniu w terminie wniosku o przyznanie dotacji 

celowej związanej z koniecznością zakupu dodatkowych regałów stanowi 

załącznik nr 19 do niniejszego protokołu, uchwała o nierozpatrzeniu w 

terminie wniosku o przyznanie dotacji celowej związanej z koniecznością 

zakupu dodatkowych regałów stanowi załącznik nr 19a do niniejszego  

protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad. 

 

Ad. 23 

Podjęcie uchwały w sprawie uznania się za niewłaściwą do 

rozpatrzenia wniosku i wskazania organu właściwego do jego 

rozpatrzenia (dotyczy wniosku w sprawie oznakowania ulic 

Topolowej i Lipowej w Szczawnie-Zdroju). 

Projekt uchwały został załączony do eRADY. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: radny T. Krupa, radny M. Broda, Mecenas, 

Burmistrz Szczawna-Zdroju. 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia wniosku 

i wskazania organu właściwego do jego rozpatrzenia (dotyczy 

wniosku w sprawie oznakowania ulic Topolowej i Lipowej 

w Szczawnie-Zdroju). 

 

Uchwała w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia wniosku 

i wskazania organu właściwego do jego rozpatrzenia (dotyczy wniosku 
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w sprawie oznakowania ulic Topolowej i Lipowej w Szczawnie-Zdroju). 

została podjęta większością głosów:  za- 9,  przeciw- 4,  wstrzymało się od 

głosu- 1, obecnych podczas głosowania- 14 radnych, w głosowaniu udziału 

nie  brał  Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings. 

 

Projekt uchwały w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia 

wniosku i wskazania organu właściwego do jego rozpatrzenia (dotyczy 

wniosku w sprawie oznakowania ulic Topolowej i Lipowej w Szczawnie-

Zdroju) stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu, uchwała w 

sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia wniosku i wskazania 

organu właściwego do jego rozpatrzenia (dotyczy wniosku w sprawie 

oznakowania ulic Topolowej i Lipowej w Szczawnie-Zdroju) stanowi 

załącznik nr 20a do niniejszego  protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad. 

 

Ad. 24 

Podjęcie uchwał w jednym głosowaniu od podpunktu a do 

podpunktu c:  

a) w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia wniosku i 

wskazania organu właściwego do jego rozpatrzenia (dotyczy 

wniosku w sprawie budowy stacji ładowania rowerów w okolicach 

ul. Wojska Polskiego),  

b) w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia wniosku i 

wskazania organu właściwego do jego rozpatrzenia (dotyczy 

wniosku o stworzenie centrum monitoringu dla Szczawna-Zdroju w 

postaci całodobowego systemu weryfikacji obrazu z miejskich 

kamer i zgłaszanie w czasie rzeczywistym odpowiednim służbom 

niebezpiecznych zdarzeń),  

c) w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia wniosku i 

wskazania organu właściwego do jego rozpatrzenia (dotyczy 
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wniosku o opracowanie koncepcji parkingów około miejskich 

wyprowadzających ruch samochodów osobowych gości poza 

miasto, z koncepcją ciekawych szlaków pieszych i rowerowych 

zachęcających do spaceru z parkingu do centrum i zakupem 

elektrycznego pojazdu dowożącego turystów z parkingu do 

centrum). 

Projekty uchwał od podpunktu a do podpunktu c zostały załączone do 

eRADY. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: radny T. Krupa, radny M. Broda. 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwał od 

podpunktu a do podpunktu c. 

 

Uchwały od podpunktu a do podpunktu c zostały podjęte większością 

głosów:  za- 8,  przeciw- 5,  wstrzymało się od głosu- 1, obecnych podczas 

głosowania- 14 radnych, w głosowaniu udziału nie  brał  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings. 

 

Projekty uchwał  od podpunktu a do podpunktu c stanowią załączniki: od 

nr 21 do nr 23 do niniejszego protokołu, uchwały od podpunktu a do 

podpunktu c stanowią załączniki od nr 21a do nr 23a do niniejszego  

protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad. 

 

Ad. 25 

Podjęcie uchwał w jednym głosowaniu od podpunktu a do 

podpunktu b:  



25 
 

a) w sprawie zawiadomienia Pana M.B. o nierozpatrzeniu w 

terminie wniosku o budowę ogólnodostępnego wybiegu dla psów 

tzw. agiliti,  

b) sprawie zawiadomienia Pana Tomasza Krupy Radnego Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju o nierozpatrzeniu w terminie wniosku 

dotyczącego zakupienia i zamontowania automatów, typu A-BOK i 

opłatomat. 

 

Projekty uchwał od podpunktu a do podpunktu b zostały załączone do 

eRADY. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: radny T. Krupa, radna D. Wołoszyn-Pusłowska, 

radna A. Wilk. 

 

Radna D. Wołoszyn-Pusłowska złożyła wniosek, aby zmienić w projekcie 

uchwały używane inicjały M.B. wnioskodawcy na użycie pełnego imienia 

i nazwiska:  radnego Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju Pana Michała 

Brody, za jego zgodą. 

 

W związku z powyższym odbyło się głosowanie nad wnioskiem 

radnej Pani D. Wołoszyn-Pusłowskiej, aby zmienić w projekcie 

uchwały używane inicjały M.B. wnioskodawcy na użycie pełnego 

imienia i nazwiska:  radnego Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

Pana Michała Brody, za jego zgodą. 

Ww. wniosek został przyjęty większością głosów w głosowaniu: za- 13, 

przeciw- 0,  wstrzymało się od głosu- 1, obecnych podczas głosowania- 14 

radnych, w głosowaniu udziału nie  brał  Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

A. Jennings. 
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Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwał od 

podpunktu a do podpunktu b. 

 

Uchwały od podpunktu a do podpunktu b zostały podjęte większością 

głosów:  za- 9,  przeciw- 5,  wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas 

głosowania- 14 radnych, w głosowaniu udziału nie  brał  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings. 

 

Projekty uchwał  od podpunktu a do podpunktu b stanowią załączniki: od 

nr 24 do nr 25 do niniejszego protokołu, uchwały od podpunktu a do 

podpunktu b stanowią załączniki od nr 24a do nr 25a do niniejszego  

protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad. 

 

Ad. 26 

Wnioski radnych i udzielanie na nie odpowiedzi. 
 

 Radny M. Broda złożył 2 wnioski: 

1. o wyniesienie przejścia dla pieszych na ul. Mickiewicza na wysokości 

ul. Bohaterów Warszawy w sposób taki jak na przejściu dla pieszych 

na wysokości basenu, 

2. o stworzenie karty Mieszkańca Szczawna-Zdroju uprawniającej do 

zniżek w instytucjach miejskich i innych zainteresowanych podmiotów 

(utworzona maksymalnie do maja 2024 r.). 

 

Odbyło się głosowanie nad wnioskiem radnego M. Brody 

o wyniesienie przejścia dla pieszych na ul. Mickiewicza na 

wysokości ul. Bohaterów Warszawy w sposób taki jak na przejściu 

dla pieszych na wysokości basenu. 
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Ww. wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu: za- 14, przeciw- 

0,  wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 14 radnych, 

w głosowaniu udziału nie  brał  Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

A. Jennings. 

 

Odbyło się głosowanie nad wnioskiem radnego M. Brody 

o stworzenie karty Mieszkańca Szczawna-Zdroju uprawniającej do 

zniżek w instytucjach miejskich i innych zainteresowanych 

podmiotów (utworzona maksymalnie do maja 2024 r.). 

Ww. wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu: za- 14, przeciw- 

0,  wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 14 radnych, 

w głosowaniu udziału nie  brał  Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

A. Jennings. 

 

 Radny T. Krupa zapytał w związku z warunkami atmosferycznymi 

o czystość w mieście – czy Burmistrz Szczawna-Zdroju podjął 

jakiekolwiek działania odnośnie wniosku do budżetu złożonego przez 

radnego odnośnie dofinansowywania i rozmów z firmą Ceroma na 

zasadzie tzw. „abonamentu”, a w zamian  firma odpowiadająca za 

sprawy porządkowe mogłaby sprzątać posesje, dot. to chodników. 

Radny wspomniał, że jest wiele osób starszych. Chodzi tutaj 

o częściowy udział gminy w dofinansowaniu. 

Burmistrz Szczawna-Zdroju odpowiedział, że takie sugestie były 

zgłaszane do firmy we wcześniejszych latach. Natomiast Mieszkańcy 

mogą ustalić z ww. firmą na jakiej zasadzie będzie taka usługa 

świadczona. Obowiązek utrzymywania w czystości chodników wynika 

z ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. 

 Radny T. Krupa poinformował, że widzi potrzebę wydłużenia godzin 

pracy Urzędu np. w jeden dzień – poniedziałek, a inny dzień tj. 

w piątek, aby Urząd w związku z tym czynny był krócej. 

 Radny A. Sikoń zapytał w związku z obecnie trwającą zimą 

i niskimi temperaturami- jeśli Mieszkańcy Szczawna-Zdroju, którzy 



28 
 

zauważą i zgłoszą  osoby w potrzebie, osoby bezdomne potrzebujące 

ogrzania się to czy jest możliwość, by skorzystały z ogrzewalni, która 

jest w Wałbrzychu? 

Burmistrz Szczawna-Zdroju potwierdził, że jest taka możliwość i by 

zgłaszać taką sytuację do Straży Miejskiej i do Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Szczawnie-Zdroju. 

 

 Radna M. Zbirek zgłosiła potrzebę wywiezienia gałęzi z ul. Obr. 

Westerplatte. Burmistrz poinformował, że sprawdzi powód, dla 

którego gałęzie te nie zostały uprzątnięte. 

 Radna M. Zbirek zapytała o sprawę dot. wydłużenia godzin pracy 

Urzędu. Burmistrz poinformował, że przepisy dot. wydłużenia godzin 

pracy dotyczą administracji rządowej, nie dla administracji 

samorządowej. 

 Radna M. Zbirek zapytała w imieniu Mieszkanki Szczawna-Zdroju, 

której mama posiada pamiątki. Czy istnieje możliwość oddania takich 

dokumentów, pamiątek np. w Bibliotece? Burmistrz poinformował, że 

można spróbować skontaktować się z Biblioteką, natomiast nie 

posiadamy archiwistów zajmujących się takim zakresem. Można 

zwrócić się do Muzeum Regionalnego lub do Archiwum Państwowego 

z zapytaniem jakiej wartości są te dokumenty. 

 

 Radna A. Pisarska zapytała w związku z silnymi opadami śniegu – 

jak często firma Ceroma wyjeżdżała i posypywała drogi, ponieważ 

radna Pisarska zauważyła, że m. in. na ul. Mickiewicza, ul. Ułanów 

Nadwiślańskich, ul. Słonecznej było ślisko. 

Burmistrz odpowiedział, że firma dba o ten zakres i do tej pory nie 

było uwag. 

 Radna A. Pisarska poinformowała, że przeprowadziła rozmowę 

w Starostwie w zakresie przejścia dla pieszych na ul. Lipowej 

i zasugerowano, by przeprowadzić audyt bezpieczeństwa. 
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 Radna E. Pantol zgłosiła, że na ul. Sienkiewicza przy sklepie też nie 

zostały wywiezione gałęzie. 

 Radna E. Pantol zadała pytanie od Wspólnoty Mieszkaniowej ul. 

Sienkiewicza 28 – czy jest szansa na wyremontowanie podwórka? Czy 

jest szansa, by Wspólnota napisała wniosek dot. tego podwórka? 

Burmistrz odpowiedział, że były prowadzone rozmowy, by Wspólnota 

nabyła ten teren. 

 

 Radny J. Kaczanowski zgłosił potrzebę wywiezienia gałęzi z ul. 

Krótkiej. 

 

Ad. 27 

Informacje i komunikaty. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o składanie do dnia 

11.12.2023 r. przez radnych propozycji do planu pracy Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju na rok 2024.  

 Radny T. Krupa złożył wniosek o uwzględnienie w planie pracy Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju na rok 2024, aby terminy sesji zostały 

ustalone w piątki zamiast w poniedziałki. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że do Biura Rady 

Miejskiej wpłynął wniosek Mieszkańców Szczawna-Zdroju do budżetu 

na rok 2024- wniosek dot. przebudowy ul. Nizinnej. Adresatem pisma 

jest Burmistrz Szczawna-Zdroju. Wnioskodawcom została przesłana 

odpowiedź w tej sprawie. 

 Radny J. Kozłowicz poinformował, że najbliższe posiedzenie Komisji 

Budżetowej i Gospodarki Mieniem odbędzie się w dniu 30.11.2023 r. 

o godz. 16.30. 

 

Ad. 28 

Zamknięcie obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Szczawna-Zdroju A. Motyka zamknął 

LXIV sesję Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju.  
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Przebieg sesji został transmitowany oraz zarejestrowany za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk i umieszczony w Internecie 

pod linkiem: https://szczawnozdroj.posiedzenia.pl. 

 

Protokół sporządziła:       Protokół sprawdzili:            Sesji przewodniczył: 

   Maja Rutowska              A. Jennings         A. Motyka  

                                    S. Tobis-Pańczyszyn    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



31 
 

 

 

WYKAZ ZAŁĄCZNIKÓW DO PROTOKOŁU: 

1. Lista obecności radnych. 
 

2. Porządek obrad. 
 

3. Informacja- przygotowania do Jarmarku Bożonarodzeniowego, Wigilii 
oraz Sylwestra. 

 
4. Informacja Burmistrza o zgłoszonych żądaniach, o których mowa 

w art. 36 i wydanych decyzjach, o których mowa w art. 37 ustawy 
z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym. 

 
5. Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie 

między sesjami. 
 

6. -25a. Projekty uchwał i uchwały. 
 
    26. Link do nagrania obrazu i dźwięku (na stronie 1). 
 


